

上海丰华(集团)股份有限公司

2008年第一季度报告

§1 重要提示
1.1 本公司董事会、监事会及其董事、监事、高级管理人员保证本报告所载资料不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏，并对其内容的真实性、准确性和完整性承担个别及连带责任。

Table with financial data for Shanghai Fenghua Group, including total assets, liabilities, and equity components for Q1 2008.

Table showing the top 10 shareholders of Shanghai Fenghua Group as of the end of the reporting period.

§3 重要事项
3.1 公司主要会计报表项目、财务指标大幅度变动的情况及原因
√适用 □不适用

1) 货币资金 24,939,622.37元减少 14,583,550.80元,减少 36.90%,主要是公司支付房屋开发的工程款。

大商集团股份有限公司

2008年第一季度报告

§1 重要提示
1.1 本公司董事会、监事会及其董事、监事、高级管理人员保证本报告所载资料不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏，并对其内容的真实性、准确性和完整性承担个别及连带责任。

Table with financial data for Dashi Group, including total assets, liabilities, and equity components for Q1 2008.

Table showing the top 10 shareholders of Dashi Group as of the end of the reporting period.

§3 重要事项
3.1 公司主要会计报表项目、财务指标大幅度变动的情况及原因
√适用 □不适用

1. 报告期末,货币资金同比增长 38%,系银行借款增加和经营流入增长所致。

上海世茂股份有限公司

2008年第一季度报告

§1 重要提示
1.1 本公司董事会、监事会及其董事、监事、高级管理人员保证本报告所载资料不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏，并对其内容的真实性、准确性和完整性承担个别及连带责任。

Table with financial data for Shanghai Shimao, including total assets, liabilities, and equity components for Q1 2008.

Table showing the top 10 shareholders of Shanghai Shimao as of the end of the reporting period.

§3 重要事项
3.1 公司主要会计报表项目、财务指标大幅度变动的情况及原因
√适用 □不适用

1. 报告期末,货币资金同比增长 38%,系银行借款增加和经营流入增长所致。

宁波富达股份有限公司

2008年第一季度报告

§1 重要提示
1.1 本公司董事会、监事会及其董事、监事、高级管理人员保证本报告所载资料不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏，并对其内容的真实性、准确性和完整性承担个别及连带责任。

Table with financial data for Ningbo Fuda, including total assets, liabilities, and equity components for Q1 2008.

Table showing the top 10 shareholders of Ningbo Fuda as of the end of the reporting period.

§3 重要事项
3.1 公司主要会计报表项目、财务指标大幅度变动的情况及原因
√适用 □不适用

1. 报告期末,货币资金同比增长 38%,系银行借款增加和经营流入增长所致。

§3 重要事项
3.1 公司主要会计报表项目、财务指标大幅度变动的情况及原因
√适用 □不适用

Table with financial data for Yunan New Concept, including total assets, liabilities, and equity components for Q1 2008.

Table showing the top 10 shareholders of Yunan New Concept as of the end of the reporting period.

§3 重要事项
3.1 公司主要会计报表项目、财务指标大幅度变动的情况及原因
√适用 □不适用

1. 报告期末,货币资金同比增长 38%,系银行借款增加和经营流入增长所致。

§3 重要事项
3.1 公司主要会计报表项目、财务指标大幅度变动的情况及原因
√适用 □不适用

Table with financial data for Zhangjiajie Baotaxi, including total assets, liabilities, and equity components for Q1 2008.

Table showing the top 10 shareholders of Zhangjiajie Baotaxi as of the end of the reporting period.

§3 重要事项
3.1 公司主要会计报表项目、财务指标大幅度变动的情况及原因
√适用 □不适用

1. 报告期末,货币资金同比增长 38%,系银行借款增加和经营流入增长所致。

§3 重要事项
3.1 公司主要会计报表项目、财务指标大幅度变动的情况及原因
√适用 □不适用

Table with financial data for Zhangjiajie Baotaxi, including total assets, liabilities, and equity components for Q1 2008.

Table showing the top 10 shareholders of Zhangjiajie Baotaxi as of the end of the reporting period.

Table with financial data for Ningbo Fuda, including total assets, liabilities, and equity components for Q1 2008.

Table showing the top 10 shareholders of Ningbo Fuda as of the end of the reporting period.

§3 重要事项
3.1 公司主要会计报表项目、财务指标大幅度变动的情况及原因
√适用 □不适用

1. 报告期末,货币资金同比增长 38%,系银行借款增加和经营流入增长所致。

§3 重要事项
3.1 公司主要会计报表项目、财务指标大幅度变动的情况及原因
√适用 □不适用

Table with financial data for Zhangjiajie Baotaxi, including total assets, liabilities, and equity components for Q1 2008.

Table showing the top 10 shareholders of Zhangjiajie Baotaxi as of the end of the reporting period.

§3 重要事项
3.1 公司主要会计报表项目、财务指标大幅度变动的情况及原因
√适用 □不适用

1. 报告期末,货币资金同比增长 38%,系银行借款增加和经营流入增长所致。

§3 重要事项
3.1 公司主要会计报表项目、财务指标大幅度变动的情况及原因
√适用 □不适用

Table with financial data for Zhangjiajie Baotaxi, including total assets, liabilities, and equity components for Q1 2008.

Table showing the top 10 shareholders of Zhangjiajie Baotaxi as of the end of the reporting period.

§3 重要事项
3.1 公司主要会计报表项目、财务指标大幅度变动的情况及原因
√适用 □不适用

1. 报告期末,货币资金同比增长 38%,系银行借款增加和经营流入增长所致。

§3 重要事项
3.1 公司主要会计报表项目、财务指标大幅度变动的情况及原因
√适用 □不适用

Table with financial data for Zhangjiajie Baotaxi, including total assets, liabilities, and equity components for Q1 2008.

Table showing the top 10 shareholders of Zhangjiajie Baotaxi as of the end of the reporting period.

§3 重要事项
3.1 公司主要会计报表项目、财务指标大幅度变动的情况及原因
√适用 □不适用

1. 报告期末,货币资金同比增长 38%,系银行借款增加和经营流入增长所致。

§3 重要事项
3.1 公司主要会计报表项目、财务指标大幅度变动的情况及原因
√适用 □不适用

Table with financial data for Zhangjiajie Baotaxi, including total assets, liabilities, and equity components for Q1 2008.

Table showing the top 10 shareholders of Zhangjiajie Baotaxi as of the end of the reporting period.